
P r o t o k ó ł  Nr  XVII/2016 

 

z odbytej XVII sesji Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. w dniu 24 lutego 2016r. w sali 

Urzędu Stanu Cywilnego – Urzędu Miejskiego w Gorzowie Śl. w godzinach od 1415 

do 1700. 

Obecnych 15 radnych na 15 osobowy skład Rady Miejskiej./ lista obecności w 

załączeniu do protokołu /. 

Ponadto w sesji udział wzięli : 

1. Burmistrz Gorzowa Śl.     - Pan Artur Tomala 
2. Skarbnik Miasta      - Pani Katarzyna Sówka 
3. Sekretarz Miasta      - Pan Marian Grajcarek 
4. Przewodniczący osiedli i sołtysi w osobach :  - Pan Piotr Meryk  
        - Pan Kałużny Józef 
        - Pan Trembulak Szczepan 
        - Pani Nowak-Tracz Sabina
        - Pan Giza Paweł  
        - Pan Rachwalik Wojciech 
                                                                                     - Pani Mariola Janusiak  
                                                                                     - Pani Jonek Eryka 
         - Pan Gallus Erwin 
        - Pan Wilhelm Daniel 
        - Pani Wioletta Brunsz 
        - Pani Gabriela Włoch  
        -Pan Wilhelm Waldemar 

Porządek  o b r a d : 
 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
2. Zgłoszenie pisemnych wniosków, interpelacji oraz zapytań przez radnych. 
3. Ustalenie porządku obrad. 
4. Podjęcie uchwał w sprawie: 
a) zmiany budżetu Gminy na 2015 rok 
b) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej 
c) zmiana uchwały Nr XIV/96/2015r Rady Miejskiej w Gorzowie Śląskim z dnia  
     25 listopada 2015r w sprawie określenia wzorów formularzy dla potrzeb wymiaru 
     i poboru podatków od nieruchomości, rolnego i leśnego  
d) wprowadzenie opłaty prolongacyjnej na terenie Gminy Gorzów Śląski 
e) zawarcia porozumienia z Gminą Praszka w sprawie współpracy w zakresie 

planowania zbiornika retencyjnego na granicy gmin Gorzów Śląski - Praszka 
f) udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Oleskiego 
g) upoważnienia do złożenia wniosku o dofinansowanie z Programu Operacyjnego  
     Infrastruktura i Środowisko oraz przyjęcia do realizacji przedsięwzięcia pn.     
     Budowa Punktu Selektywnego Zbierania Odpadów Komunalnych w Gorzowie 
     Śląskim 
h) uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 

Gorzów Śląski 
i) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej w Kozłowicach 



j) nabycia nieruchomości do zasobu Gminy Gorzów Śląski 
k) wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości zabudowanych, położonych w 

Zdziechowicach 
l) przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz 

Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2016-2020 w Gminie Gorzów Śląski 
m) przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie Gorzów Śląski na 

lata 2016-2019 
n) przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Opieki nad dzieckiem i Rodziną w 

Gminie Gorzów Śląski na lata 2016-2020 
5. Informacja o realizacji wyrównań nauczycieli, zgodnie z art. 30 Karty Nauczyciela 

za 2015rok 
6. Sprawozdanie z wykonania budżetu gminy w dziale 801-Oświata i Wychowanie 
     i 854-Edukacyjna Opieka Wychowawcza za 2015 rok 
7. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie  
     międzysesyjnym.  
8.  Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 
9.  Odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania radnych. 
10.Wolne wnioski i informacje.  
11.Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej Nr XVI/2015 z dnia 29.12.2015r 
12.Zakończenie obrad. 
 
Ad1. Otwarcia XVII sesji Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. dokonał  Przewodniczący 

Rady Miejskiej Pan Artur Kajkowski – witając radnych Burmistrza Pana Artura 

Tomalę, Skarbnika Miasta Panią Katarzynę Sówka, Sekretarz Miasta Pana Mariana 

Grajcarka Radcę Prawnego Panią Bożenę Kindler  dyrektorów jednostek 

organizacyjnych, przewodniczących osiedli i sołtysów, stwierdzając jednocześnie, że 

w sesji uczestniczy 15 radnych na 15-osobowy skład Rady Miejskiej, co stanowi 

kworum, przy którym może obradować i podejmować uchwały Rada Miejska. 

Ad2. Brak. 

Ad3.Pan Artur Kajkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, iż radni 

otrzymali porządek obrad wraz z zawiadomieniem na sesję oraz projekty uchwał, 

proponuje wykreślenie uchwał: podpunkt g) upoważnienia do złożenia wniosku o 

dofinansowanie z Programu Operacyjnego Infrastruktura i Środowisko oraz przyjęcia 

do realizacji przedsięwzięcia pn. Budowa Punktu Selektywnego Zbierania Odpadów 

Komunalnych w Gorzowie Śląskim i k) wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości 

zabudowanych, położonych w Zdziechowicach i wprowadzenie w podpunkcie e ) 

podjęcia działań zmierzających do utworzenia zbiornika retencyjnego na rzece 

Prośnie pomiędzy miejscowościami Gorzów Śląski – Jastrzygowice-Wygiełdów i 

podpunkt n) przyjęcia zadania z zakresu administracji rządowej dotyczącego 

egzekucji administracyjnej należności pieniężnych z tytułu opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi  porządek obrad poddany został pod głosowanie i przyjęty 

przez Radę Miejską –  jednogłośnie 15 głosami „za” na obecnych na sesji 15 radnych 

na 15-osobowy skład Rady Miejskiej. 

Ad4a) Skarbnik Pani Katarzyna Sówka przedstawiła projekt uchwały w sprawie: 

zmiany budżetu Gminy na 2016 rok informując radnych o zwiększeniach i 

zmniejszeniach , dochodzi dodatkowy dodatek inwestycyjny pod nazwą Wkład 

pieniężny na podwyższenie kapitału zakładowego Spółki Oczyszczalnia Ścieków 



Praszka Sp. z o.o po wprowadzonych zmianach budżet gminy wynosi dochody 

19.834.278,14 zł. Przychody 1.270.260,00 zł. natomiast wydatki 20.504.538,14 zł. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej , ochrony Środowiska i Rolnictwa 

odczytał pozytywną opinię z wspólnego posiedzenia Komisji Stałych Rady Miejskiej 

w Gorzowie Śl. 

/ załącznik do protokołu/. 

Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag. 

Uchwała Nr XVII/111/2016 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 24 lutego 2016 r. w 

sprawie: zmiany budżetu Gminy na 2016 rok została podjęta przez Radę Miejską – 

jednogłośnie 15 głosami „za” na obecnych na sesji 15 Radnych, na 15 osobowy 

skład Rady Miejskiej. 

Uchwała i opinia  stanowią załącznik do protokołu sesji. 

Ad4b) Skarbnik Pani Katarzyna Sówka przedstawiła projekt uchwały w sprawie: 
zmiany uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej informując 
radnych , że dokonano zmian wydatków w związku:- rozdysponowaniem wolnych 
środków    
Zwiększenia dokonano w wydatkach majątkowych w związku z wprowadzonym 
nowych zadań inwestycyjnych: „Wkład pieniężny na podwyższenie kapitału 
zakładowego Spółki Oczyszczania Ścieków Praszka Sp. z o.o.”  o kwotę 20.000 zł 
Zwiększono  przychody  w § 950 – „Wolne środki „ o kwotę 20.000 zł. Po zmianach 
plan przychodów wynosi 1.270.260 zł. 
W załączniku nr 2 – w  wykazie przedsięwzięć  do wieloletniej prognozy finansowej 
nie dokonano zmian. 
 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej , ochrony Środowiska i Rolnictwa 

odczytał pozytywną opinię z wspólnego posiedzenia Komisji Stałych Rady Miejskiej 

w Gorzowie Śl. 

/załącznik do protokołu/. 

Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag. 

Uchwała Nr XVII/112/2016 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 24 lutego 2016 r. w 

sprawie: zmiany uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej 

została podjęta przez Radę Miejską – jednogłośnie 15 głosami „za” na obecnych na 

sesji 15 Radnych, na 15 osobowy skład Rady Miejskiej. 

Uchwała i opinia stanowią załącznik do protokołu sesji. 

Ad4c) Skarbnik Pani Katarzyna Sówka przedstawiła projekt uchwały w sprawie: 
zmiana uchwały Nr XIV/96/2015r Rady Miejskiej w Gorzowie Śląskim z dnia 25 
listopada 2015r w sprawie określenia wzorów formularzy dla potrzeb wymiaru i 
poboru podatków od nieruchomości, rolnego i leśnego  
 



Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej , ochrony Środowiska i Rolnictwa 
odczytał pozytywną opinię z wspólnego posiedzenia Komisji Stałych Rady Miejskiej 
w Gorzowie Śl. 
 
/ załącznik do protokołu/. 
 
Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag. 
 
Uchwała Nr XVII/113/2016 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 24 lutego 2016 r. w 
sprawie: zmiana uchwały Nr XIV/96/2015r Rady Miejskiej w Gorzowie Śląskim z dnia   
25 listopada 2015r w sprawie określenia wzorów formularzy dla potrzeb wymiaru i 
poboru podatków od nieruchomości, rolnego i leśnego została podjęta przez Radę 
Miejską – jednogłośnie 15 głosami „za” na obecnych na sesji 15 Radnych, na 15 
osobowy skład Rady Miejskiej. 
 
Uchwała i opinia stanowią załącznik do protokołu sesji. 
 

Ad4d) Skarbnik Pani Katarzyna Sówka przedstawiła projekt uchwały w sprawie: 
wprowadzenie opłaty prolongacyjnej na terenie Gminy Gorzów Śląski 
 
Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej , ochrony Środowiska i Rolnictwa 
odczytał pozytywną opinię z wspólnego posiedzenia Komisji Stałych Rady Miejskiej 
w Gorzowie Śl. 
 
/ załącznik do protokołu/. 
 
Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag. 
 
Uchwała Nr XVII/114/2016 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 24 lutego 2016 r. w 
sprawie: wprowadzenie opłaty prolongacyjnej na terenie Gminy Gorzów Śląski 
została podjęta przez Radę Miejską – jednogłośnie 15 głosami „za” na obecnych na 
sesji 15 Radnych, na 15 osobowy skład Rady Miejskiej. 
 
Uchwała i opinia stanowią załącznik do protokołu sesji. 
 

Ad4 e) Pan Artur Tomala -Burmistrz przedstawił projekt uchwały w sprawie: podjęcia 

działań zmierzających do utworzenia zbiornika retencyjnego na rzece Prośnie 

pomiędzy miejscowościami Gorzów Śląski – Jastrzygowice-Wygiełdów  

Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej , ochrony Środowiska i Rolnictwa 

odczytał pozytywną opinię z wspólnego posiedzenia Komisji Stałych Rady Miejskiej 

w Gorzowie Śl. 

/ załącznik do protokołu/. 

Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag. 

Uchwała Nr XVII/115/2016 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 24 lutego 2016 r. w 

sprawie: podjęcia działań zmierzających do utworzenia zbiornika retencyjnego na 

rzece Prośnie pomiędzy miejscowościami Gorzów Śląski – Jastrzygowice-Wygiełdów  



została podjęta przez Radę Miejską – 13 głosami „za” 2 głosy „wstrzymujące” na 

obecnych na sesji 15 Radnych, na 15 osobowy skład Rady Miejskiej. 

Uchwała i opinia  stanowią załącznik do protokołu sesji. 

Ad4f) Pan Artur Tomala -Burmistrz przedstawił projekt uchwały w sprawie: zawarcia 

porozumienia z Gminą Praszka w sprawie współpracy w zakresie planowanego 

zbiornika retencyjnego na granicy gmin Gorzów Śląski-Praszka 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej , ochrony Środowiska i Rolnictwa 

odczytał pozytywną opinię z wspólnego posiedzenia Komisji Stałych Rady Miejskiej 

w Gorzowie Śl. 

/ załącznik do protokołu/. 

Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag. 

Uchwała Nr XVII/116/2016 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 24 lutego 2016 r. w 

sprawie: zawarcia porozumienia z Gminą Praszka w sprawie współpracy w zakresie 

planowanego zbiornika retencyjnego na granicy gmin Gorzów Śląski-Praszka została 

podjęta przez Radę Miejską – 13 głosami „za” 2 głosy „wstrzymujące” na obecnych 

na sesji 15 Radnych, na 15 osobowy skład Rady Miejskiej. 

Uchwała i opinia  stanowią załącznik do protokołu sesji. 

Ad4g) Pan Artur Tomala -Burmistrz przedstawił projekt uchwały w sprawie: 

udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Oleskiego 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej , ochrony Środowiska i Rolnictwa 

odczytał pozytywną opinię z wspólnego posiedzenia Komisji Stałych Rady Miejskiej 

w Gorzowie Śl. 

/ załącznik do protokołu/. 

Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag. 

Uchwała Nr XVII/117/2016 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 24 lutego 2016 r. w 

sprawie: udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Oleskiego została podjęta przez 

Radę Miejską – jednogłośnie 14 głosami „za” na obecnych na sesji 14 Radnych, na 

15 osobowy skład Rady Miejskiej. 

Uchwała i opinia  stanowią załącznik do protokołu sesji. 

Ad4h) Pan Rafał Meryk – pracownik urzędu przedstawił projekt uchwały w sprawie: 
uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Gorzów 
Śląski 
 
Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej , ochrony Środowiska i Rolnictwa 

odczytał pozytywną opinię z wspólnego posiedzenia Komisji Stałych Rady Miejskiej 

w Gorzowie Śl. 

/ załącznik do protokołu/. 

Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag. 



Uchwała Nr XVII/118/2016 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 24 lutego 2016 r. w 
sprawie: uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 
Gorzów Śląski została podjęta przez Radę Miejską – jednogłośnie 14 głosami „za” na 
obecnych na sesji 14 Radnych, na 15 osobowy skład Rady Miejskiej. 
Uchwała i opinia  stanowią załącznik do protokołu sesji. 

Ad4i) Pan Artur Tomala -Burmistrz przedstawił projekt uchwały w sprawie: wyrażenia 

zgody na sprzedaż nieruchomości położonej w Kozłowicach 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej , ochrony Środowiska i Rolnictwa 

odczytał pozytywną opinię z wspólnego posiedzenia Komisji Stałych Rady Miejskiej 

w Gorzowie Śl. 

/ załącznik do protokołu/. 

Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag. 

Uchwała Nr XVII/119/2016 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 24 lutego 2016 r. w 

sprawie: wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej w Kozłowicach 

została podjęta przez Radę Miejską – 14 głosami „za” 1 głos „wstrzymujący” na 

obecnych na sesji 15 Radnych, na 15 osobowy skład Rady Miejskiej. 

Uchwała i opinia  stanowią załącznik do protokołu sesji. 

Ad4j) Pan Artur Tomala -Burmistrz przedstawił projekt uchwały w sprawie: nabycia 

nieruchomości do zasobu Gminy Gorzów Śląski 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej , ochrony Środowiska i Rolnictwa 

odczytał pozytywną opinię z wspólnego posiedzenia Komisji Stałych Rady Miejskiej 

w Gorzowie Śl. 

/ załącznik do protokołu/. 

Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag. 

Uchwała Nr XVII/120/2016 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 24 lutego 2016 r. w 

sprawie: nabycia nieruchomości do zasobu Gminy Gorzów Śląski została podjęta 

przez Radę Miejską – jednogłośnie 15 głosami „za” na obecnych na sesji 15 

Radnych, na 15 osobowy skład Rady Miejskiej. 

Uchwała i opinia  stanowią załącznik do protokołu sesji. 

Ad4k) Pan Marian Grajcarek -Sekretarz przedstawił projekt uchwały w sprawie: 

przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony 

Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2016-2020 w Gminie Gorzów Śląski 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej , Ochrony Środowiska i Rolnictwa 

odczytał pozytywną opinię z wspólnego posiedzenia Komisji Stałych Rady Miejskiej 

w Gorzowie Śl. 

/ załącznik do protokołu/. 

Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag. 



Uchwała Nr XVII/121/2016 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 24 lutego 2016 r. w 
sprawie: przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz 
Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2016-2020 w Gminie Gorzów Śląski 
 została podjęta przez Radę Miejską – jednogłośnie 15 głosami „za” na obecnych na 

sesji 15 Radnych, na 15 osobowy skład Rady Miejskiej. 

Uchwała i opinia  stanowią załącznik do protokołu sesji. 

Ad4l)Pan Artur Kajkowski –Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w 
sprawie: przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie Gorzów Śląski 
na lata 2016-2019 
 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej , Ochrony Środowiska i Rolnictwa 

odczytał pozytywną opinię z wspólnego posiedzenia Komisji Stałych Rady Miejskiej 

w Gorzowie Śl. 

/ załącznik do protokołu/. 

Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag. 

Uchwała Nr XVII/122/2016 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 24 lutego 2016 r. w 
sprawie: przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie Gorzów Śląski 
na lata 2016-2019 została podjęta przez Radę Miejską – jednogłośnie 15 głosami 
„za” na obecnych na sesji 15 Radnych, na 15 osobowy skład Rady Miejskiej. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu sesji. 

Ad4m)Pan Artur Kajkowski –Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w 
sprawie: przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Opieki nad dzieckiem i Rodziną 
w Gminie Gorzów Śląski na lata 2016-2020 
 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej , Ochrony Środowiska i Rolnictwa 

odczytał pozytywną opinię z wspólnego posiedzenia Komisji Stałych Rady Miejskiej 

w Gorzowie Śl. 

/ załącznik do protokołu/. 

Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag. 

Uchwała Nr XVII/123/2016 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 24 lutego 2016 r. w 

sprawie: przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Opieki nad dzieckiem i Rodziną 

w Gminie Gorzów Śląski na lata 2016-2020 została podjęta przez Radę Miejską – 

jednogłośnie 15 głosami „za” na obecnych na sesji 15 Radnych, na 15 osobowy 

skład Rady Miejskiej. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu sesji. 

Ad4n) Pan Artur Tomala -Burmistrz przedstawił projekt uchwały w sprawie: przyjęcia 

zadania z zakresu administracji rządowej dotyczącego egzekucji administracyjnej 

należności z tytułu opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 



Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej , Ochrony Środowiska i Rolnictwa 

odczytał pozytywną opinię z wspólnego posiedzenia Komisji Stałych Rady Miejskiej 

w Gorzowie Śl. 

/ załącznik do protokołu/. 

Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag. 

Uchwała Nr XVII/124/2016 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 24 lutego 2016 r. w 

sprawie: przyjęcia zadania z zakresu administracji rządowej dotyczącego egzekucji 

administracyjnej należności z tytułu opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi została podjęta przez Radę Miejską – jednogłośnie 15 głosami „za” na 

obecnych na sesji 15 Radnych, na 15 osobowy skład Rady Miejskiej. 

Uchwała i opinia  stanowią załącznik do protokołu sesji. 

Ad5. Dyrektor BOSziP  Pani Donata Malinowska przedstawiła Informacja o realizacji 

wyrównań wynagrodzeń nauczycieli , zgodnie z art. 30 karty Nauczyciela za 2015 

rok. 

Do przedstawionej informacji nie wniesiono uwag. 

Ad6. Dyrektor BOSziP  Pani Donata Malinowska przedstawiła Sprawozdanie z 
wykonania budżetu gminy w dziale 801-Oświata i Wychowanie i 854-Edukacyjna 
Opieka Wychowawcza za 2015 rok. 
 
Do przedstawionej informacji nie wniesiono uwag. 

Ad7. Pan Artur Kajkowski -Przewodniczący Rady Miejskiej zapoznał Radnych z 

pismami od: 

- Urząd Gminy Łubniany w sprawie powiększenia Opola 
- Ludowy Miejski Klub Sportowy Piast w sprawie dofinasowania Turnieju piłki Halowej   
  Orlików  
- RIO Opole uchwała w sprawie opinii o prawidłowości planowanej kwoty długu   
  Gminy Gorzów Śląski  
- RIO Opole uchwała w sprawie opinii o możliwości sfinansowania deficytu   
  określonego w uchwale budżetowej Gminy Gorzów Śląski na 2016r 
- Urząd Miejski w Praszce uchwała w sprawie porozumienia 
- Pismo Pana Pawła Stefan w sprawie umowy o pracę 
- Pismo Pani Drewniok w sprawie wykupu mieszkania 
- Pismo Rady Miejskiej w Gogolinie w sprawie współfinansowania Centralnego     
   Muzeum Jeńców Wojennych 
- Pismo z MGOPS w Gorzowie w sprawie mieszkania 
- Pismo w sprawie turnieju Radnych w Rudnikach 
Radna Pani Klaudia Froncek zapytała czy my musimy zajmować się sprawami 
między pracownikiem i pracodawcą i czy my musimy coś robić w tym celu. 
Przewodniczący Pan Artur Kajkowski poinformował, że jest to tylko informacja do 
zapoznania. 
 
Ad7. Burmistrz Pan Artur Tomala przedstawił informację o wydanych Zarządzeniach 

w okresie międzysesyjnym /załącznik do protokołu/. 



Radny Bogusław Dziedzic zapytał które projekty będą w realizowane? 
Burmistrz wyjaśnił, że sołtysi powinni się kontaktować z pracownikami , bo na 
niektóre rzeczy jest potrzebne zezwolenie niektóre mogą być na zgłoszenie ale 
proszę się kontaktować z pracownikami. 
Burmistrz zapytał co robimy z Radiem DOXA  
Radny Tomasz Stefan poinformował, że Radio DOKSA jest o słabym zasięgu i ma 
małą liczbę słuchaczy. 
Przewodniczący poddał pod głosowanie kto jest żeby podjąć współpracę z Radiem 
DOXA – jednogłośnie ”przeciw” 
Ad9. Brak  

Ad10. Radny Marek Jurczok zapytał na jakim etapie jest kontrola RIO? 
Burmistrz wyjaśnił, że Pani kontrolująca była na zwolnieniu lekarskim i się przedłuży. 
Radny Marek Jurczok zapytał czy nie można byłoby zachęcić rodziców dzieci  6 
latków , żeby posłali do szkoły i zaproponować wsparcie? 
Burmistrz wyjaśnił, ze nas nie stać na wsparcie bo musielibyśmy z czegoś 
zrezygnować. 
Radny Sebastian Dyrka zapytał o kanalizację w Skrońsku i czy z programu niskiej 
emisji jest możliwość wyremontowania przedszkola w Skrońsku. 
Burmistrz Pan Artur Tomala wyjaśnił, ze program niska emisja jest na 
wyremontowanie ścieżek rowerowych, natomiast jeżeli chodzi o przedszkole cały 
czas się zastanawiam czy jest sens remontować jak niema tyle dzieci, będziemy 
musieli się zastanowić co zrobić z nauczycielami jeżeli rodzice nie poślą 6 latków do 
szkoły. Jeżeli chodzi o kanalizację to jak będzie nabór to pochłonie sporo pieniędzy i 
będziemy musieli z czegoś zrezygnować. 
Radny Sebastian Dyrka zapytał czy wiaty będą miały podłoże. 
Sekretarz Pan Marian Grajcarek wyjaśnił, że każda wioska ma inną wiatę 
zaplanowaną. 
Przewodniczący Osiedla Pan Wojciech Rachwalik zapytał co to jest opłata 
prolongacyjna?  
Burmistrz Pan Artur Tomala wyjaśnił, ze jest to rozłożenie na raty podatku lub 
odroczenie czyli późniejsza zapłata. 
Sołtys Gołej Pani Wioletta Brunsz poinformowała, że były popisane pisma na fundusz 
sołecki i co dalej z tym kto się ma tym zająć. 
Sekretarz Pan Marian Grajcarek wyjaśnił, że funduszem sołeckim zajmuje się Pan 
Kamil Surowiec. 
Sołtys Gołej Pani Wioletta Brunsz poinformowała, że są zamówienia i muszą być 
przeprowadzone przetargi, my sołtysi na tym się nie znamy. 
Sekretarz poinformował, że będzie spotkanie z sołtysami na temat funduszu 
sołeckiego i proszę o przybycie. 
Radny Pan Dyrka Sebastian poinformował, że gmina Kluczbork dobrze współpracuje 
z sołtysami. 
Burmistrz Pan Artur Tomala poinformował, że my nie chcemy współpracować tylko 
sołtys musi też wykazać inicjatywę. 
Radny Pan Tomasz Stefan chciałem się odnieść do sprawozdania Burmistrza w 
sprawie spotkania z orkiestrą które było przygotowane , jedynym rozwiązaniem 
zaproponowanym przez Burmistrza była zmiana instruktora i chciałem przybliżyć 
dlaczego było nie przyjęcie umowy. Umowa z 1200 zł brutto została zmieniona na 
676 zł brutto za orkiestrę i 2 uczniów. Spotkanie zostało zorganizowane i nie wszyscy 
zostali poinformowani. 



2 sprawa to zbliża się Dzień Kobiet i chciałem zaprosić na warsztaty i koncert który 
odbędzie się w Pałacu Pawłowice 6 marca o godz. 18,30. 
Burmistrz Pan Artur Tomala wyjaśnił, że zmniejszony został etat i nie można mówić o 
zmniejszeniu wynagrodzenia, wynagrodzenie jest proporcjonalne do godzin pracy 
zgodnie z regulaminem wynagradzania. Powstała tylko niepotrzebnie nerwowa 
atmosfera. 
Pani Dyrektor wyjaśniła godziny pracy jakie były wcześniej, a jakie maiły by 
obowiązywać od 01.01.2016r. Pan Tomasz mi zarzucił, że nie powiadomiłam o 
spotkaniu ale zawsze w poniedziałki jest próba. 
Radna Pani Klaudia Froncek poinformowała, ze takie rzeczy nie powinny być 
podejmowane na forum. Jeżeli pracownik się nie dogaduje się z dyrektorem nie 
powinno być dyskusją sesji, były wnioski i komisja się zajęła.    
  
Ad11. Protokół Nr XVI/2015 z sesji Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 29-12-2015r 

został przyjęty bez odczytania jednogłośnie przez Radę Miejską (12 głosami „za” 1 

głos „wstrzymujący” na obecnych na sesji 13 radnych , na 15 osobowy skład Rady 

Miejskiej)  do wglądu w biurze Rady Miejskiej . 

Nie wniesiono do protokołu uwag. 

Ad12. Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Artur Kajkowski stwierdził, że wyczerpany 

został porządek obrad, dziękując za udział w obradach zamykając XVII  sesję Rady 

Miejskiej.  

 

Protokółowała                     Przewodniczył 

M. Zoremba                   Artur Kajkowski

  

 

 

 

 

 

 

 

 


